
 

 

 

Referat ÅRSMØTE i ØSV - 2024 

 

Frammøte: 19 medlemmer og styret med i alt fem medlemmer – i alt 24 stemmeberettigede 

medlemmer 

1. Konstituering 

a) Møteleder: Lise Havnegjerde 

b) Referent: Vigdis Rønning 

c) Signering: Albert Gjørtz og Marit Fagerhaug 

 

2. Godkjenning 

Ingen innvendinger til innkalling og agenda. 

 

3. Økonomi 

a) Regnskap 2023 

Erik Vestre gikk gjennom regnskapet som var sendt ut til alle medlemmer to uker 

før årsmøtet. Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 

b) Revisjonsberetning 

Erik leste opp revisjonsberetningen. Revisjonsberetningen ble godkjent av 

årsmøtet. 

c) Budsjett 2024 

Lise gikk gjennom forslag til budsjett for 2024.  

Spørsmål fra årsmøte om hvor mange som ikke har betalt inn kontingent. Ca 50 

medlemmer har enda ikke betalt. Man er medlem til man har meldt seg ut 

skriftlig (jmf vedtektene). Det er sendt ut én purring. Lettere å ha oversikt og 

sende ut fakturaer etter at systemet styreweb er innført. Innspill fra årsmøtet: 

Skriv på neste purring at man må melde seg ut skriftlig hvis man ikke betaler 

kontingenten.  

 

Egne budsjett for prosjektene Fokhaugstien og Øyna på i alt 80 000. Lise gikk 

gjennom prosjektene med budsjett. 

Det kom opp forslag om å kjøre stein inn til takbenken ved Fokhaugstova med 

løypemaskina. Det vil spare innleie av helikoptertransport. Kamilla tar initiativ til 

et møte med Fjellservice og avklarer om det er mulig å få til. 

 

Status Øyna: Det pågår en prosess for statlig sikring av området som betyr at 

kommunen tar over eierskapet til området ved Øyna som i dag er eid av 

Langseterlaget. ØSV har kommunisert til kommunen at vi ser det som en fordel at 



også området som gapahuken står på blir statlig sikret. Det er i dag definert som 

beitemark. Utover endring av eierskap har det ingen praktiske konsekvenser for 

ØSV. Vi vil fortsatt ta ansvar for vedlikehold av gapahuken og møbler m.m. 

 

Det kom også opp forslag om at man kan låne kraftig kantklipper med Arena 

Overøye for å spare innkjøp av tilsvarende klipper til Øyna. 

Budsjettet godkjent. 

4. Årsberetning 

Lise gikk gjennom årsberetningen. 

Godkjent. 

5. Handlingsplan for 2024 

Lise gikk gjennom planlagte aktiviteterer i handlingsplanen for 2024. 

Godkjent. 

6. Valg 

Valgkomiteens innstilling på nytt styremedlem, Lars Petter Aasen, og nytt medlem 

valgkomite, Oddrun Innselset, ble godkjent. Jan Sørbø fortsetter som revisor og Arne 

Birkevold som regnskapsfører. 

Jan Are Remme går ut av styret og Ove Løfoll går ut av valgkomiteen. 

BESLUTNINGSSAKER 

a) Forslag til vedtektsendringer 

Lise la fram forslag til vedtektsendringer. Styret trakk forslag på endring av pkt 3.3, 

4.2, 4.3 og 8.2.  

 

Endring av følgende pkt ble godkjent: 

5.4 Legger til «Subsidiært kan Styret konstituere seg selv» 

6.4 fjernes (Nettredaksjon eksisterer ikke) 

7.2 endres til at regnskap og budsjett publiseres senest 14 dager før årsmøtet 

7.6 fjernes 

I tillegg noen forenklinger og korrektur uten at innholdet er endret. 

 

b) Kontingent 2025 

Medlemsavgift – forslag om samme kontingent i 2025, dvs kr 1250,- også neste år. 

Årsmøtet diskuterte økning av kontingent. Den er lav sammenlignet med andre 

hytteområder, og den har ikke vært prisregulert på ti år.  

Med den situasjonen som er nå med diskusjon i kommunestyret om innføring av 

eiendomsskatt, avventer vi en økning av kontingent.  

Godkjent – ingen endring av medlemskontingent.  

Vi ser an kommunestyrets sak om Eiendomsskatt, og inviterer til et ekstraordinært 

årsmøte i november / desember hvis det går mot innføring av Eiendomsskatt. 

 

c) Disponering av resultat 



Forslag om å gi 100 000,- i ekstra tilskudd til Fjellservice.  Beløpet settes av i 

regnskapet og betales ut når arbeid med ny garasje er startet. 

Fjellservice er forespurt, de ønsker øremerking til garasje i første omgang, ikke ny   

løypemaskin. Ny garasje vil gjøre det mye enklere å vedlikeholde og reparere 

nåværende løypemaskin. 

Det kom opp forslag fra Årsmøtet om at det legges til en forutsetning om at 

Fjellservice også søker om støtte fra Fjord kommune, minimum tilsvarende sum. 

Godkjent. 

 

d) Innspill til Fjord kommune om eiendomskatt 

Styremedlem Jan Are Remme innledet om bakteppet for at eiendomsskatt har 

kommet opp som sak i kommunestyret. Eiendomsskatt er ikke vedtatt. Kommer opp 

som sak i kommunestyret i november / desember. Men det er et vedtak på at det 

skal forberedes for mulig innføring av eiendomsskatt. 

Fjord kommune er ikke på Robek. Det er ikke noe som tilsier økonomisk at det bør 

innføres eiendomsskatt nå. Argument: Ålesund og Stranda har eiendomsskatt.  

 

Styret i ØSV ba om Årsmøtets innspill for videre håndtering. 

 

Diskusjon: 

ØSV må kunne forvente / kreve at Fjord kommune gir noe tilbake: F.eks støtte til 

Fjellservice, vedlikehold og utbedring av veier. Hyttene er en ressurs for kommunen. 

Fjord kommune bør være interessert i å utvikle Overøye. 

Vi må få vite hva vi får tilbake. Hvis Eiendomsskatt blir innført vil ØSV invitere 

representanter fra kommunen på et medlemsmøte for å informere oss om hva vi kan 

forvente og hva de tenker om utviklingen av Øvre Stordal fremover.  

Hytteforeningen Reset har laget et forslag til skriftlig innspill til Fjord kommune. 

Helge Røsvik leste opp innspillet fra Reset. 

 

Sterk henstilling om at kommunen støtter Fjellservice økonomisk 

Forventning om at kommunen gjør noe med veier / infrastruktur 

Kryssing av skiløypa ved vei 

Få en plan for hva kommunen har tenkt å gjøre for området 

Overøye bør ha rundt 600 hytter (nå er det ca 430) for at Arena Overøye skal greie 

seg økonomisk. 

 

Arena Overøye inviterer ordfører og rådmann til et møte i anlegget etter påske. ØSV 

ønsker å bli invitert til å delta på dette møtet. 

 

Forslag som ble godkjent: Styret skriver et brev til kommunen med utgangspunkt i 

innspill fra Reset hytteforening. Innledning med informasjon om hva/hvem ØSV er. 



INFORMASJONSSAKER 

Søppeldunker og renovasjon på Øyna 

Lise informerte om at styret ønsker å fjerne alle søppeldunkene på Øyna. Brukere av 

området tar med søppelet sitt hjem eller bruker molokanlegget ved Kvitlane. De som ønsker 

å ha en av søppeldunkene, kan ta med. 

Styret legger ut ruller med plastposer inne i gapahukene. Det skiltes for å informere om at 

folk må håndtere eget søppel. 

 

INNMELDTE SAKER 

Sikring av HauPe-brua. Rekkverket er for lavt vinterstid når det er mye snø. 

Brua ble bygd i 2012. ØSV har prøvd å la Friluftsrådet og kommunen overta ansvaret. Siden 

ØSV fikk bygd opp igjen brua, så er den ØSV sitt ansvar.  

Vi setter opp «rekkverk» (står i garasjen til Fjellservice). «Gjerdet» må vedlikeholdes 

gjennom vinteren alt etter snømengden. 

 

 

 

Årsmøtet ble avsluttet kl 19.00.   Referent Vigdis Rønning 

 

 

 

Sign       Sign 

_____________________________   __________________________ 

Albert Gjørtz      Marit Fagerhaug 

 


